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BROI.0012.2.7.2019  
  
 

Protokół nr  9/19 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

z dnia 9 października 2019 roku 
  

1) Otwarcie obrad  
 

Pan Włodzimierz Bogdan Karczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
w dniu 9 października 2019 r. o godzinie 1300  otworzył obrady Komisji Budżetu i Finansów. 
Powitał radnych oraz zaproszonych gości w osobach: Pani Jolanty Sakowskiej – Skarbnika 
Powiatu, Pana Tadeusza Wiśniewskiego – Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we 
Włocławku z siedzibą w Jarantowicach. 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   

2) Stwierdzenie quorum   

Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach bierze udział 5 radnych, co wobec 
ustawowego składu komisji wynoszącego 7 radnych, stanowi wymagane quorum, a zatem 
obrady są prawomocne.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
  

3) Przyjęcie porządku obrad   
  
Przewodniczący Komisji poinformował, iż z materiałami na posiedzenie komisji radni 
otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 8/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 

23 września 2019 r. 
5) Sugestie, wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na 2020 rok 

z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu na 2020  r. wynikających 
z uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 24 września 2019 r. w sprawie 
określenia założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020, przyję-
cia wzorów formularzy do opracowania budżetu oraz do projektu wieloletniej progno-
zy finansowej na rok 2020 i lata następne.  

6) Sprawy różne. 
7) Zakończenie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi, propozycje do porządku obrad? Radni nie 
wnieśli uwag.  Przewodniczący Komisji  zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku 
obrad i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania:  
Za – 5 
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad.   
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
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4) Przyjęcie protokołu nr 8/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 

23 września 2019 r.   
  
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do protokołu 
sporządzonego z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 23 września 2019 r.?  
Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem protokołu nr 8/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 23 września 
2019 roku i przeprowadził procedurę głosowania.   
Wyniki głosowania: 
 Za - 5  
Przeciw - 0   
Wstrzymało się - 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 8/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 23 września 2019  
roku. 
 
5) Sugestie, wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na 2020 rok 
z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu na 2020  r. wynikających 
z uchwały Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 24 września 2019 r. w sprawie okre-
ślenia założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020, przyjęcia wzo-
rów formularzy do opracowania budżetu oraz do projektu wieloletniej prognozy finan-
sowej na rok 2020 i lata następne.  
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że od kilku lat nie było podwyższanych środków na 
zabytki. Coraz więcej jest podmiotów, które chciałyby skorzystać z dotacji i wykonać remont 
zabytku. Radny zgłosił wniosek, aby zabezpieczyć środki finansowe na zabytki do kwoty 500 
tys. zł. Do tej pory była to kwota 300 tys. zł. Oprócz parafii zgłaszają się osoby fizyczne, któ-
re mają obiekty zabytkowe. Radny podkreślił, że parafie prawidłowo wykorzystywały środki 
finansowe z dotacji.  
O godzinie 1305 na obrady komisji przybył radny Pan Zygmunt Wierzowiecki. Na sali obrad 
było 6 radnych.  
Kolejną sprawą jest kwestia wzrostu wynagrodzeń dla pracowników administracji i obsługi. 
W wytycznych została zaplanowana kwota 300 zł. Skoro najniższa krajowa ma wzrosnąć od 
1 stycznia 2020 r. o 350 zł, to powinno się podwyższyć pracownikom wynagrodzenie średnio 
o 400 zł. Radny stwierdził, że niepokojącą sprawą jest zabezpieczenie kwoty na remonty dróg 
w wysokości 1 mln zł. Radny złożył wniosek, aby zabezpieczyć środki finansowe na remonty 
dróg powiatowych do kwoty 3 mln zł.  Mówi się, że drogi są w dobrym stanie, jednak dużo 
dróg wymaga remontów.   
Radny Wojciech Zawidzki zapytał, jakie planuje się środki finansowe na rok na promocję?  
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, iż do 10 października wydzia-
ły Starostwa Powiatowego są zobowiązane do przekazania projektów budżetu. Nie ma jeszcze 
propozycji. 
Przewodniczący Komisji w związku z brakiem dalszych propozycji wniosków do projektu 
budżetu powiatu na rok 2020, poinformował, iż zostały zgłoszone 3 wnioski. Wnioski będą 
indywidulanie głosowane. Przewodniczący poprosił wnioskodawcę o powtórzenie wniosków.  
Radny Kazimierz Kaca zgłosił wniosek w brzmieniu: zabezpieczyć środki finansowe na 
zabytki do kwoty 500 tys. zł. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za podjęciem wniosku i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
podjęła wniosek.  
Radny Kazimierz Kaca zgłosił wniosek w brzmieniu: zabezpieczyć środki finansowe na 
wzrost wynagrodzeń w wysokości 400 zł na etat dla wszystkich pracowników administracji 
i obsługi. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za podjęciem wniosku i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
podjęła wniosek.  
Radny Kazimierz Kaca zgłosił wniosek w brzmieniu: zabezpieczyć środki finansowe na 
remonty dróg powiatowych do kwoty 3 mln zł.     
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za podjęciem wniosku i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
podjęła wniosek.  
Przewodniczący Komisji poinformował, iż wnioski zostaną przekazane do Zarządu Powiatu 
we Włocławku.  
 

6) Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad radni chcieliby 
zabrać głos? 
Radni nie zgłosili wniosków, oświadczeń.  
 
7) Zamknięcie obrad Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 
9 października  2019 r. o godzinie 1315 zamknął obrady komisji.  

Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Finansów 

 
Włodzimierz Bogdan Karczmarek 

 
   Sekretarz Komisji  
Budżetu i Finansów  
 
Mariusz Bladoszewski  
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała  
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …….. 


